
 

 Zápis z jednání Komise pro  vzdělávání  

ze dne 6.2.2017 

 

Přítomni: Mgr. Ivana Málková, Ing. Bc. Ondřej Kracman, Mgr. Martina Běťáková, Martina 

Šmerglová, Mgr. Martina Jedličková, Mgr. Jiří Kučera  

 

Program:  

1. Seznámení se s plány rozdělení MŠ a ZŠ Psáry 

2. Harmonogram a postup výstavby nové MŠ a ZŠ 

3. Projektová činnost a změny 

4. Diskuse 

 

 

1.  Místostarostka Martina Běťáková seznámila členy školské komise s návrhem rozdělení ZŠ  a 

MŠ Psáry na dva samostatné subjekty, byly diskutovány možnosti jiných variant a výhody či 

nevýhody tohoto rozdělení. Zároveň s tím byl řešen i současný stav komunikace se stávajícím 

vedením školy a členové Komise pro vzdělávání doporučili starostovi Milanu Váchovi, aby se 

znovu obrátil s dotazem na paní ředitelku Mgr. Bc. Irenu Vejsadovou co se týče jejích budoucích 

představ ohledně setrvání ve vedení školy v případě rozdělení jednoho subjektu na dva samostatné 

subjekty i v době přechodné. 

 

2. Komise pro vzdělávání byla seznámena s přípravnými pracemi, které byly do té doby provedeny 

v souvislosti s výstavbou nové školy a školky a dále s nutnými kroky, které musí být uskutečněny v 

případě, pokud dojde ke schválení rozdělení na 2 samostatné subjekty - konkurz na 

ředitele/ředitelku, vypracování nového ŠVP apod.  

 

3. Martina Jedličková seznámila členy Komise pro vzdělávání s nutností upravit stávající 

projektovou činnost ZŠ a MŠ v případě vzniku nových samostatných subjektů i s postupem, jaké 

kroky mají být v součinnosti s MŠMT učiněny – jedná se o projekty šablon pro MŠ a ZŠ Psáry. 

 

4. Martina Běťáková dále informovala členy Komise o pokračující činnosti Edupoint a plánovaných 

workshopech. 

 

5. Diskuse 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Martina Jedličková 

 

 


